
Verslag Raadscommissievergadering Financiën en Bestuur d.d. 19 november 2019

Aanwezig
Voorzitter : Bart van Oort
Commissiegriffier : Henriette van der Heijden

Commissieleden : 11/11
CDA : Thijs vd Elsen, Theo van de Berkmortel, Stefan Janszen
LR&D66 : Ton Vogels tot 21.10 uur, Deirdre Diesveld, Henk Giebels treedt 

21.10 uur toe. 
Dorpspartij : Rens de Haas, Sven vd Meer
VVD : Jan Vroomans, Willem van den Elsen
Sociaal GB : Therese van den Eventuin tot 21.30 uur, Willy van den Eventuin, 

Jan Hoevenaars treedt toe om 21.30 uur.

Collegeleden:
Burgemeester Michiel van Veen, Wethouder Miranda de Ruiter.

Ambtelijke vertegenwoordiging namens college:
Secretaris Ad van Oudheusden, adjunct-directeur Ad van de Voort, John Verhoeven, Wendy 
Borst, Anouschka van Laarhoven, Monique Heijnens, Henk Niezen, Elice Steijaert, Wim 
Willems, Arman de Graaf. 

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en stelt de agenda gewijzigd vast. 
Agendapunt 12 overleg over beperken overlast evenementen wordt agendapunt 5. 
Agendapunten 4e financiële rapportage en 2e actualisatie bouwgrond exploitatie 2019 
worden tegelijk behandeld als agendapunt 7. 

3. Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

4. a Vaststellen conceptverslag d.d. 22 oktober 2019  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

   b Lijst met toezeggingen
De voorgestelde actuele afdoening van de lijst met toezeggingen is akkoord. Wel wordt een 
opmerking gemaakt door LR/D66 over de antwoorden omtrent de Vliegbasis en hoe dit 
onderwerp behandeld kan worden in de toekomst. Portefeuillehouder Van Veen geeft aan 
dat de fractie dit kan bespreken in de agendacommissie. Alle partijen geven aan, naar 
aanleiding van de antwoorden, dit onderwerp op de agenda van de volgende 
commissievergadering te willen bespreken.

   c Termijnplanning
De voorgestelde termijnplanning is akkoord. Wel vraagt LR/D66 wanneer een update over 
de woonwagens gegeven kan worden. Wethouder De Ruiter geeft aan dit in de vorige 
raadsvergadering toegelicht te hebben. Ze geeft aan dat hierover waarschijnlijk in het eerste 
kwartaal van 2020 meer duidelijkheid over te verschaffen is.
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5. Overleg over beperken overlast evenementen 
(overleg / portefeuillehouder Van Veen)
Fractie Dorpspartij vraagt met het college te overleggen over maatregelen die overlast bij 
evenementen kunnen beperken. 
Procesconclusie: de raadscommissie is voldoende geïnformeerd. 

 Toezegging: op de gemeentepagina wordt bekend gemaakt hoe inwoners kunnen 
klagen over evenementen. 

Opinies: 
DP licht haar ingebrachte agendapunt toe. Dit agendapunt is opgevoerd om een juiste 
balans te vinden tussen het houden van evenementen en de uitvoering hiervan, zodat 
zoveel als mogelijk overlast vermeden wordt. DP vindt het belangrijk dat inwoners hier 
nauw bij betrokken worden. Voorop staat dat DP toejuicht dat er in Gemert-Bakel 
evenementen plaatsvinden, zodat de gemeente Gemert-Bakel bruisend en ook 
aantrekkelijk voor de eigen inwoners maar ook voor toerisme blijft. De keerzijde is dat 
evenementen ook overlast kunnen bezorgen voor de (directe) omgeving. Het 
klachtenoverzicht geeft aan er evenementen uitspringen wat betreft klachten, dit zijn: Het 
Bourgondisch voetbaltoernooi, Zonder Pardon en als topper het Wahnsinnfestival.
 
Om die reden heeft DP een gesprek gehad met bewoners van en rondom het centrum in 
Gemert. Ook zij zijn positief over de evenementen, maar ervaren hiervan ook overlast op 
het gebied van geluid, vernielingen en vervuiling. De fractie begrijpt van omwonenden dat 
de handhaving beperkt wordt uitgevoerd door de hoge handhavingskosten. 
Handhaving van de geluidsnormen vindt DP belangrijk, dat heeft de fractie indertijd met de 
behandeling van de evenementennotitie 2019 duidelijk aangegeven. Citaat uit het betoog 
van DP van de raadsvergadering van 13 december 2018: ‘De Dorpspartij vindt het 
belangrijk dat burgers zo min mogelijk overlast ervaren, dan vinden wij dat er gehandhaafd 
moet worden op het toegestane geluidsniveau.’ Het lijkt erop dat aan de handhaving 
onvoldoende inhoud gegeven wordt. Ook hebben inwoners het gevoel dat klachten niet 
serieus genomen worden. Als de ODZOB gebeld wordt, geeft deze aan dat zij niets 
kunnen betekenen om dat de vergunning is afgegeven. Inwoners voelen zich daardoor 
niet gehoord.
DP heeft in de raadsvergadering van 7 november jl. tijdens begrotingsbespreking al 
ingezet op een onderzoek voor verplaatsing van het evenemententerrein om het centrum 
van Gemert te ontzien. 
DP heeft tot slot in de notitie die bij de agenda toegevoegd is, vragen geformuleerd 
waarop antwoord gewenst is van de portefeuillehouder. Ook wil DP graag de mening van 
andere partijen in deze horen. 

CDA is van mening dat het agendapunt te vroeg komt. Er is tijd nodig om aan de slag te 
gaan met dit onderwerp. Ter verduidelijking, het gaat om evenementen in het centrum en 
om evenementen zoals een voetbaltoernooi. Deze zijn niet te vergelijken. CDA geeft 
verder ter verduidelijking aan dat ze de normen niet verhoogd heeft, maar gelaten zoals ze 
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waren via het amendement in december 2018.
LR/D66 is blij dat het op de agenda staat. Het is belangrijk om het geluid en de overlast 
terug te dringen. De partij is benieuwd of de norm overschreden wordt bij evenementen en 
bij welke evenementen gehandhaafd wordt. Ze is blij met het onderzoek om te bekijken of 
de Schabbert de juiste plek is voor evenementen. Ook vraagt ze zich af er misschien 
teveel evenementen zijn. 
VVD steunt het betoog van LR/D66, net als Sociaal Gemert-Bakel. Sociaal Gemert-Bakel 
zou daarbij de norm willen terugbrengen naar 75. 100 is veel te hoog volgens de partij. 
Het zwakke punt is handhaving. VVD geeft daarop aan dat 75 normaal praten is. Bij 
evenementen is 95 aan de orde. 

Portefeuillehouder Van Veen geeft aan dat het besluit rondom het evenementenbeleid van 
de raad wordt uitgevoerd door het college. Inwoners die dichtbij evenementen wonen 
hebben last van het geluid. Het is moeilijk daar een oplossing voor te vinden. Voor 
handhaving worden niet alleen blauwe boa’s ingezet, maar ook de odzob. Er zijn 6 
evenementen geweest waar de odzob heeft gecontroleerd. De evenementenorganisaties 
verrichten zelf ook metingen. Het evenement wordt niet stop gezet als de norm 
overschreden wordt. Er wordt dan direct in gesprek gegaan met de organisator om het 
geluid te verzachten. Verder geeft de portefeuillehouder aan dat de odzob niet continu 
tijdens het evenement aanwezig blijft zolang het feest duurt. Eventuele geluidspieken van 
een evenement kunnen het lastig maken. Bij omwonenden worden gevelmetingen 
gedaan. 
De portefeuillehouder geeft verder aan dat de gemeente Gemert-Bakel bruist, en daar 
horen evenementen bij. Echter, zijn er van die 300 evenementen ook veel evenementen 
die geen geluidsoverlast geven. 
Portefeuillehouder Van Veen is er geen voorstander van het evaluatiemoment naar voren 
te halen. Hij stelt voor om te evalueren aan het eind van 2020 als het volgende 
evenementenseizoen voorbij is. Er zijn namelijk ook evenementen die niet jaarlijks 
terugkeren. In maart 2020 is overigens waarschijnlijk bekend hoeveel vergunningen  
verleend worden voor evenementen in 2020. 
Verder geeft de portefeuillehouder aan dat de commissie ook zelf met ideeën mag komen. 
Klachten over evenementen vinden vaak achteraf plaats. De deur van de burgemeester 
staat altijd open om klachten van inwoners te bespreken. 
De meeste klachten zijn dit keer van het evenement Wahnsinn afkomstig. Dat is helaas 
net het evenement geweest waar de odzob geen controle heeft verricht. 
Overigens geeft de portefeuillehouder aan dat als je nog meer of intensievere controles wil 
van de odzob, er andere hogere tarieven gelden.
Ieder evenement wordt geëvalueerd en goed voorbereid. Twee jaren zijn nodig om goed 
naar alle evenementen te kijken en deze te beoordelen. Hij zegt toe alsnog het overzicht 
van klachten in 2019 te verstrekken. 
Geluidsmetingen worden altijd onafhankelijk gedaan. Dit gebeurt via het odzob-budget. De 
organisatie van Hockeyloverz doet professionele metingen. Het aantal klachten is dit jaar 
hier minimaal geweest. 

LR/D66 vraagt of het mogelijk is de leges te verhogen.
De portefeuillehouder geeft hierop aan dat er leges verbonden zijn aan het verstrekken 
van de vergunning. Hier zitten geen handhavingskosten in en dat kan ook niet. 
Portefeuillehouder Van Veen benadrukt dat het gaat om de frequentie van de 
evenementen die geluid hebben. Het is belangrijk samen draagvlak te creëren. Er wordt 
goed met organisatoren samengewerkt.

VVD geeft vervolgens aan dat het terugbrengen van geluidshinder met 3 decibel veel kan 
schelen in overlast.
Sociaal Gemert-Bakel benadrukt dat de evenementen met geluidshinder niet goed 
verdeeld zijn. 
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CDA licht toe niet tegen festivals te zijn. Met minder decibel wordt het probleem niet 
opgelost. 
LR/D66 wil niet wachten op de evaluatie eind 2020. De vergunningen worden lang van 
tevoren aangevraagd. Inwoners kunnen dus ook lang van tevoren bezwaar maken. 
VVD geeft tot slot aan het persoonlijke advies te willen horen van de portefeuillehouder 
inzake de gewenste hoogte van geluidsoverlast in decibellen. 

Portefeuillehouder Van Veen neemt kennis van wat de commissie hier aangeeft. Echter 
geeft hij aan dat het evenementenbeleid vorig jaar is vastgesteld en het college uitvoert 
wat de raad toen besloten heeft. Hij zegt toe op de gemeentepagina te willen uitleggen 
hoe inwoners kunnen klagen over evenementen. 

6. Handhavingsbeleid en werkwijze bij principeverzoeken 
(overleg / portefeuillehouders Van Veen & Van Extel- Van Katwijk). 
Procesconclusie: de raadscommissie is voldoende geïnformeerd voor nu. Fractie 
LR/D66 verzoekt het college een technisch beraad te organiseren, de overige fracties 
steunen dit verzoek. 

 Toezegging: inzichtelijk maken welke principeverzoeken er zijn gedaan door 
inwoners/ondernemers. 

 Toezegging: technisch beraad organiseren over handhavingsbeleid en werkwijze 
bij principeverzoeken.

Opinies:
LR/D66 licht toe niet te gedetailleerd te willen zijn. De partij wil dit agendapunt inleiden om 
vervolgens tot een procesconclusie te komen over een paar maanden. De fractie leest 
enkele voorbeelden voor uit de gemeentepagina. Het gaat de fractie om de werkwijze bij 
principeverzoeken en de zekerheid dat gelijke zaken een gelijke uitkomst krijgen. 
VVD geeft aan dat het hier om een controlerende rol gaat van de commissie en of er een 
format moet komen of er een gelijkheidsbeginsel is. 
Sociaal Gemert-Bakel sluit zich aan bij de VVD en LR/D66. 
LR/D66 wenst een technisch beraad rondom handhavingsbeleid en werkwijze bij 
principeverzoeken om te bekijken hoe het proces beter ingericht kan worden zodat gelijke 
zaken altijd een gelijke uitkomst hebben. 

Portefeuillehouder Van Veen reageert hierop, ook in verband met de afwezigheid van 
Wethouder Van Extel-van Katwijk, om twee dingen uit elkaar te halen. Het gaat enerzijds 
om principeverzoeken om kosten te besparen zodat inwoners kunnen polsen of hun 
verzoek haalbaar is of niet. Verder gaat het om handhavingsverzoeken. Hij zegt toe een 
lijst met principeverzoeken te verstrekken. Portefeuillehouder Van Veen benadrukt dat 
iedereen gelijk behandeld wordt. Raadslid Vogels mag altijd langs komen. Het beleid is 
bestendigd in principe verzoeken. 
LR/D66 geeft aan dat de fractie doelt op dat een mogelijke andere aanvliegroute van een 
inwoner of ondernemer ertoe kan leiden dat een andere uitkomst het geval is. Wanneer 
een inwoner de gemeente iets verzoekt, wordt ontheffing verleend. De fractie wil de raad 
breed dienen door aan te geven dat een verschillende handelswijze tot verschillende 
uitkomsten kan leiden. 
Portefeuillehouder Van Veen benadrukt nogmaals dat iedereen gelijk behandeld wordt. 
Verder verwijst hij naar de B&W info op 11 december rondom scenario’s bij handhaving. 
LR/D66 verzoekt het college een technisch beraad te organiseren om te bekijken of het 
proces te verbeteren is. Alle fracties van de raadscommissie steunen dit voorstel. 

7. 4e financiële rapportage en 2e actualisatie bouwgrond exploitatie 2019 
(voorbereiden besluitvorming / portefeuillehouder De Ruiter)
Procesconclusie: hamerstuk 
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Opinies:
Sociaal Gemert-Bakel had vragen van tevoren gesteld en daarop antwoord gekregen. Ze 
heeft een vervolgvraag over de golfbaan.
CDA geeft aan dat de 4e financiële rapportage een prima perspectief biedt. Echter moet de 
gemeente met de open einde regelingen en de 3D’s altijd waakzaam blijven. 
DP vindt de rapportage ook een prima resultaat met de opmerking dat de grondexploitatie 
niet eeuwig zo gunstig blijft. Het is belangrijk om goed evenwicht te vinden in de kosten en 
opbrengsten. De kosten van jeugdzorg, daar heeft de fractie wel wat zorgen over. 
VVD heeft vragen over de bijstelling voor het Sociaal Domein en de verkoop van 
Nederheide. Waren er juridische problemen dat de verkoop van Nederland 1,5 jaar duurt?
LR/D66 geeft tot slot aan dat ze de zorgen delen in de risico’s van de 
bouwgrondexploitatie. Ze hoopt dat het financieel voordeel bereikt gaat worden. 

Portefeuillehouder De Ruiter licht toe dat de betalingsachterstand van de golfbaan met 
40.000 euro ingelopen wordt conform raadsbesluit. Ieder half jaar wordt een update over 
de golfbaan georganiseerd. 
Wat betreft de voogdij 18+ gaat de decembercirculaire het een en ander positief bieden.
Ze is het eens wat betreft Nederheide. Dat traject heeft wat langer geduurd omdat enkele 
zaken juridisch uitgezocht moesten worden. De overeenkomst is voor 95% klaar. Hopelijk 
wordt de akte dit jaar nog gepasseerd bij de notaris. Het is daarvan afhankelijk of dit nog 
in 2019 afgehandeld kan worden. 
Voor 2020 zijn hogere zorgkosten al structureel meegenomen. Bijstellingen hebben we al 
vaker meegemaakt en bieden geen garantie. De B&W info over de 2e kwartaalrapportage 
heeft hier ook informatie over gegeven. 

VVD stelt hierop de vraag of in te schatten is hoe hoog de jeugdzorgkosten worden nu we 
in november zitten en nog 6 weken te gaan hebben in 2019. Is er al sturingsinformatie?
De portefeuillehouder De Ruiter geeft hierop aan dat dit op de gebruikelijke manier 
besproken wordt in de raadscommissie Sociaal Domein, Sport & Onderwijs via de 3e 
kwartaalrapportage van Wethouder Steeghs. De prognoses landen uiteindelijk in de 
financiële rapportages, die zoals gebruikelijk worden besproken in de commissie 
Financiën & Bestuur. 

Tot slot geeft de portefeuillehouder aan dat de bouwgrond positieve ontwikkelingen biedt. 
Voor de negatieve risico’s zijn voorzieningen getroffen. 

8. Grondprijzen 2020 
(voorbereiden besluitvorming / portefeuillehouder De Ruiter)
Procesconclusie: bespreekstuk.

Opinies:
Dorpspartij vindt het belangrijk dat er in alle kernen gebouwd kan worden. Verder heeft ze 
wat vragen over prijsverschillen in de reststroken en vraagt ze of het verstandig is om de 
prijsverhoging bij de Vrije Erven door te voeren.
CDA geeft aan dat het goed gaat met de woningmarkt en dat de nieuwe grondprijs een 
gemiddelde prijs is. 
VVD vraagt zich af of we met deze nieuwe prijzen gerekend hebben in de begroting?

Portefeuillehouder De Ruiter geeft aan dat bij de Vrije Erven een inflatiecorrectie nodig 
was. De gemeente stuurt op realisatie van grote projecten. 
Ze geeft aan dat de verhoging van de grondprijs in de adviesnota zit en in de exploitatie 
bouwgrond. Het is niet zo dat de prijzen invloed hebben op de begroting, al hebben ze 
uiteindelijk wel effect erop via de bouwgrondexploitatie. 
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9. Belasting- en legesverordeningen 2020 
(voorbereiden besluitvorming / portefeuillehouder De Ruiter)
Procesconclusie: bespreekstuk (kan evt. hamerstuk worden afhankelijk van antwoorden 
die tijdens overige commissies alsnog gegeven worden aldus LR/D66).

 Toezegging: vraag VVD of een boeteclausule opgenomen kan worden bij de 
toeristenbelasting. Voorafgaand aan raadsvergadering van 12 december wordt het 
antwoord schriftelijk gegeven door portefeuillehouder.

 Toezegging: hoe houdt de gemeente in de gaten dat bedrijven niet als particulier 
naar de milieustraat gaan en dat de gemeente daardoor gelden misloopt.

Opinies:
LR/D66 geeft aan de vurige wens te hebben dat de verhogingen binnen de perken 
gehouden worden. De fractie is niet blij met de hondenbelasting. Evenmin met de 
verhoging van de rioolbelasting. 
CDA geeft aan dat LR/D66 haar punt had kunnen inbrengen bij de begroting. 
VVD noemt percentages van 10% en 10,9% ozb. Ze wil hier graag uitleg over. Ten 
aanzien van de toeristenbelasting wil de fractie weten of een boeteclausule toegevoegd 
kan worden.
DP geeft aan dat de belastingen- en legesverordening een beter toekomstbeeld geven 
zodat de gemeente niet voor verrassende kosten komt te staan. 

Portefeuillehouder De Ruiter licht toe dat de 0,9%-vraag van de VVD door de 
areaaluitbreiding komt. 
Wat betreft de toeristenbelasting boeteclausule opname, doet ze toezegging hierop terug 
te komen voor de raadsvergadering van 12 december aanstaande. 

LR/D66 geeft in de 2e termijn nog aan dat ze wil weten hoe groot het financieel nadeel is 
van de milieustraat en of dat bedrag gaat groeien. Ook is de fractie benieuwd in hoeverre 
de gemeente in de gaten houdt dat bedrijven als particulier storten, wat flink goedkoper is. 
Dit wordt toegezegd uit te zoeken door de betreffende portefeuillehouder.

10. MRE werkprogramma en begrotingswijziging 2020 
(voorbereiden besluitvorming / portefeuillehouder De Ruiter)
Procesconclusie: hamerstuk

Opinies:
Sociaal Gemert-Bakel licht toe dat het een duidelijk product is van 21 gemeenten met 
hoge ambitie. De fractie is blij met de verduurzamingsopgave maar is benieuwd welke 
vruchten we hiervan plukken. De fractie wil graag regelmatig overleg tussen de raad en 
het college over het MRE. Ze vindt het prettig beter te kunnen volgen wat de MRE doet en 
wat het inwoners en ondernemers oplevert. 
CDA geeft aan de toespitsing op de 4 thema’s belangrijk te vinden. De communicatie is 
van meerwaarde. De fractie is kritisch op de kosten. De inwonersbijdrage daalt niet. De 
RES mag nu in de praktijk gebracht worden. CDA steunt de zienswijze van het college en 
wil graag geïnformeerd blijven over de meerjarenfinanciering.
DP heeft de MRE-bijeenkomsten regelmatig bezocht. Dat geeft duidelijkheid wat de MRE 
doet. Het document blijft abstract. De 4 thema’s geven structuur. Het is belangrijk dat de 
resultaten iets opleveren en geboekt worden. De fractie steunt de zienswijze. 
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VVD vindt het belangrijk meetbaar te maken of de investeringen renderen. Ze wil het 
bestuur aanzetten meetbare doelen op te stellen. 
LR/D66 kan als fractie steun geven aan het programma. Ze wil graag weten wat onder 
kringlooplandbouw wordt verstaan.

Portefeuillehouder De Ruiter licht toe dat de MRE een kritische evaluatie heeft doorstaan. 
De zienswijze is positiever dan in het verleden. De ambities zijn hoog en de opgaven 
belangrijk. Er is een nieuwe werkwijze met de raadstafel, subregio-overleggen en 
portefeuille overleggen wat het een stuk beter werkbaar maakt. Wat het onze burger 
oplevert, is moeilijk te beantwoorden. Het gaat economisch goed met onze regio en dat 
levert onze inwoners werkgelegenheid op. Ook worden zaken vanuit de Peel voorbereid. 
We zoeken elkaar als gemeenten steeds meer op. Wat betreft de capaciteit wil het college 
ook een onderbouwing zien. Tussentijdse rapportages geven mogelijk meer inzicht in 
meetbare resultaten. Dat wordt nog vormgegeven. De portefeuillehouder geeft aan dat de 
situatie nu in ieder geval al stukken beter is dan in het verleden. Meetbare doelstellingen 
zijn in te brengen voor volgend jaar. Verder licht De Ruiter toe dat met kringlooplandbouw 
wordt bedoeld dat we wat betreft reststoffen in de landbouw in een innovatieve regio 
samen kunnen bekijken hoe dat op te lossen of mee om te gaan. 
DP benadrukt dat het bijwonen van de MRE-bijeenkomsten helpt om de materie beter te 
begrijpen. Sociaal Gemert-Bakel vraagt aan de portefeuillehouder om de resultaten 
nadrukkelijker concreter te maken en te monitoren.

11. Aansluiten bij de werkgeversvereniging diverse Gemeenschappelijke regelingen 
in het kader van de WNRA 
(voorbereiden besluitvorming / portefeuillehouder van Veen)
Procesconclusie: hamerstuk
De fracties maken geen gebruik van hun termijn om hierover het woord te voeren.

12. Stand van zaken: samenwerking, bovengemeentelijk en regionale zaken
Hieromtrent worden geen mededelingen gedaan.

13. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22.01 uur. 

Toezeggingen:
Cie 
F&B

19-11-
2019

Agp 5: Toezegging: op de gemeentepagina wordt 
bekend gemaakt hoe inwoners kunnen klagen 
over evenementen. 

Van Veen

Cie 
F&B

19-11-
2019

Agp 6: Toezegging: inzichtelijk maken welke 
principeverzoeken er zijn gedaan door 
inwoners/ondernemers 

Van Veen/ Van Extel-
van Katwijk

Cie 
F&B

19-11-
2019

Agp 6: Toezegging: technisch beraad organiseren 
over handhavingsbeleid en werkwijze bij 
principeverzoeken.

Van Veen

Cie 
F&B

19-11-
2019

Agp 9: Toezegging: vraag VVD of een 
boeteclausule opgenomen kan worden bij de 
toeristenbelasting. Voorafgaand aan 
raadsvergadering van 12 december wordt het 
antwoord schriftelijk gegeven door 
portefeuillehouder.

De Ruiter
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Cie 
F&B

19-11-
2019

Agp 9: Toezegging: hoe houdt de gemeente in de 
gaten dat bedrijven niet als particulier naar de 
milieustraat gaan en dat de gemeente daardoor 
gelden misloopt.

De Ruiter / Van Dijk

Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 VVD vraagt hoeveel geld aan externe 
partijen is uitgegeven in 2018 en 2019 in adviezen 
aan het college. Naam organisatie, onderwerp, 
projecten, advies en kosten op een rij.

De Ruiter

Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 VVD vraagt tav prognose 2020/2023 hoe 
de solvabiliteitsratio berekend wordt en of dat 
klopt omdat de schulden toenemen.

De Ruiter

Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 VVD wenst uitleg over de schulden van 114 
oplopend naar 123 miljoen.

De Ruiter

Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 Vertrouwelijke toezegging aan SP 
vertrouwelijke lijst met panden en bijbehorende 
boekwaarden.

De Ruiter

Cie 
F&B

26-3-
2019

Agp 3: Vraag van CDA over drugsdumping 
Elsendorp. 
Pfh doet toezegging aan de commissie dat deze 
casus wordt uitgewerkt en wordt toegelicht zodra 
de informatie voorhanden is. Hierin wordt het 
totaaloverzicht op een rij gezet: hoe de 
procedures zijn, welke jurisprudentie er is, wie 
verantwoordelijk en aansprakelijk zijn, of en op 
wie we de kosten kunnen verhalen, of de 
provincie kan meebetalen, et cetera.

Van Veen 

20190516  ODZOB 
en gemeente werken 
gezamenlijk aan 
voorstel/advies.

Cie 
F&B

9-10-
2018

Agp 8 handhaving: Zodra het college een stap 
verder is qua overdracht woonwagens aan Goed 
Wonen dan brengt de wethouder het naar de 
raad. Als de informatie daarvoor rijp is.

20-2-2019 De Ruiter 
21/3 bericht van 
Goed Wonen over 
vervolg. 
Inventarisatie moet 
dan zijn afgerond.


